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Opgemaakt door griffier 
Aanwezig  Dhr. Van de Ven (voorzitter), mevrouw De Groot (CDA) en de heren 

Schellekens (Lijst Riel Goirle), Van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Van der Put 
(PvdA), Swaans (VVD) en De Laat (SP) 
De griffier de heer Van ’t Westeinde 
Wethouder Th. van der Heijden 
Burgemeester M. Rijsdorp 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De heer W. Couwenberg (lijst Couwenberg)  
 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2012/22-november/19:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  De agenda wordt vastgesteld. 
 
2.  Financiële verordening 2013 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Opmerking over artikel 3.4 onder punt 3. Er staat ‘totale rentelasten exclusief de 

uitzonderingsrente’, moet er dan ook niet staan ‘de activa exclusief investeringen met 
uitzonderingsrente’? Stemt in met het voorstel. 

VVD Stemt in met het voorstel. Vraagt wel om te kijken of aangesloten kan worden bij het 
burgerlijkrecht voor de praktijk van afschrijvingen. Moet worden nagedacht of er een 
handig cashflow overzicht gemaakt kan worden. 

CDA Stemt in met het voorstel. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Van der Heijden zegt toe dat het voorstel wordt aangepast naar aanleiding van de opmerkingen van 
Lijst Riel Goirle en een andere omissie die is aangetroffen. 
Gekeken wordt of een cash-flowoverzicht haalbaar is. Dit wordt besproken in het audit-comité.  
 

http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2012/22-november/19:30
http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2012/22-november/19:30
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3. Raadsvoorstel tarieven Onroerende Zaakbelasting (OZB) 2013 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
4. Bedrijven InvesteringsZone Centrum Goirle 2013 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Merkt op dat in het besluit niet is vermeld dat de tarieventabel wordt ingetrokken, in het 

voorstel wel. 
CDA Kan met het voorstel instemmen. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afsrpaken en toezeggingen: 
Wethouder Van der Heijden zegt toe dat het intrekken van de oude tarieventabel wordt opgenomen in het 
raadsbesluit. 
 
5. Aanbesteding accountantsdiensten 
 
Standpunten fracties: 
 
PvdA Geeft aan mede namens de heer Swaans dat de overwegingen in het raadsvoorstel staan 

en dat het volgens het audit-comité een uitstekende keuze is. 
SP Stemt in met het voorstel. 
CDA Sluit zich aan bij het voorstel. Hoeveel blijft het binnen de raming? 
 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
6. Intergemeentelijke samenwerking 
De burgemeester leidt het onderwerp in. Zij geeft aan dat met meer gemeenten wordt gekeken naar de 
mogelijkheden voor ambtelijke operationele samenwerking. Binnen de kaders van de raad. De afgelopen dagen 
hebben hier nog gesprekken over plaatsgevonden. 
 
De heer De Laat is heel blij met mededeling van de burgemeester. De adviescommissie vindt dat Goirle en 
Hilvarenbeek op moeten gaan in een groter verband. Aanbeveling 12 is voor de SP uit den boze. De SP heeft 
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voorkeur voor samenwerking van gezamenlijke gemeenten als hoefijzer rondom Tilburg. Van Dongen tot 
Oisterwijk. 
Mevrouw De Groot dankt de burgemeester voor haar informatie. Wat is de reactie van Baarle-Nassau op de 
ontwikkelingen van samenwerking met Hilvarenbeek en Oisterwijk? 
Het rapport Veerkrachtig Bestuur bevat achterhaalde opvattingen. Als we slim samenwerken en rustig blijven, 
gaat het verder goed. 
De heer Van der Put vindt het rapport Krachtig Bestuur merkwaardig. We komen goed uit de SWOT analyse. En 
toch horen we dan toch bij de zwakke gemeenten. Denkt dat de samenwerking richting Oisterwijk goed is. Hoe 
gaat Goirle op dit rapport reageren? Kan de raad op voorzet van het college een reactie sturen? 
De heer Schellekens is tevreden dat samenwerking wordt gezocht met Hilvarenbeek en Oisterwijk. De 
constatering van Krachtig Bestuur dat het voor Goirle noodzakelijk is om in een groter verband samen te 
werken, onderschrijft alleen maar dat we hiermee verder moeten gaan. 
De heer Swaans sluit zich aan bij de heer Van der Put. Het beeld wordt opgewekt alsof het in Goirle niet goed 
gaat. De SWOT-analyse ziet er juist goed uit. Het is belangrijk om er voortvarend mee door te gaan. We moeten 
niet te laat komen, omdat andere gemeenten samenwerkingsverbanden hebben.  
 
De burgemeester onderschrijft veel zaken die in de commissie worden besproken. Met het college is hier nog 
niet over gesproken. Het is goed om nog rustig even te kijken. De commissie zou een foto maken, maar het is 
een foto met een uitkomst. Er staan conclusies in die echt niet uit de gesprekken komen. Dat wij constateren 
dat er dingen goed gaan, wil niet zeggen dat wij zelfgenoegzaam zijn.  
Wellicht moeten wij daar dan een keer apart voor bijeen komen. We moeten ons ook niet gek laten maken. 
Sommige delen van de foto zijn ook echt niet gelukt. Wij staan open voor samenwerking, ook met Tilburg. Maar 
op een andere manier zoals nu naar de samenwerking met Hilvarenbeek en anderen wordt gekeken. 
We moeten aansluiting zoeken bij de gemeenten waar we het dichtst bijstaan en het meest gemeenschappelijk 
mee hebben. Samenwerking is een goede manier om goed te blijven functioneren. We zwalken niet, maar zijn 
zaken goed aan het onderzoeken.  
 
Mevrouw De Groot stelt dat de gedrukte tekst uit het rapport basis moet zijn voor reacties en niet uitlatingen in 
de pers. Het zou goed zijn wanneer de hele raad reageert.  
De heer Van Oostwerwijk lijkt het ook goed om bij elkaar te komen. Dat zou aansluitend aan de komende 
raadsvergadering kunnen. Ook hij is van mening dat we ons er niet te veel over moeten opwinden. Dat werkt 
tegen ons. We kunnen en moeten meer stappen zetten op onze eigen visie op samenwerking op strategisch 
niveau.  
De heer Van der Put sluit zich aan bij de heer Van Oosterwijk. We blijven uitgaan van eigen kracht, zonder dat 
dat leidt tot zelfgenoegzaamheid. 
De heer Schellekens vindt het een goed voorstel om op basis van een voorzet van het college te spreken na de 
komende raadsvergadering. 
De heer De Laat windt zich als echte Goolse op over dit rapport. Stemt in met plan voor extra bijeenkomst. 
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De burgemeester vindt het een goed idee wanneer het college met een voorzet komt en we hier aansluitend aan 
de raadsvergadering over spreken. De toezegging aan de raad over de strategische visie wordt zo vlug mogelijk 
gestand gedaan. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
De burgemeester zegt toe dat het college voor een voorzet zorgt en hierover aansluitend aan de 
raadsvergadering op 11 december over wordt gesproken. 
 
7. Verslag van de commissie Algemene Zaken d.d. 11 oktober 2012  
Het verslag wordt vastgesteld 
De heer Van der Put merkt op dat de heer Van der Ven 2 keer bij aanwezigen staat. 
De heer Van de Ven geeft aan dat dit al gecorrigeerd is. 
 
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat de toezeggingen rond weerstandsvermogen en risicomanagement in 
februari gereed kunnen zijn. 
De planningslijst wordt bijgewerkt naar de bespreking in de commissie. 
 
8. Verslag van de brede commissie d.d. 11 oktober 2012  
Het verslag wordt vastgesteld 
 
9. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
De burgemeester geeft aan dat de gemeente veel gebruik maakt van het zorg- en veiligheidshuis. Ons model van 
het veiligheidshuis in Tilburg wordt nu landelijk uitgerold. Zij vraagt de commissie om degene die het zorg- en 
veiligheidshuis regelt in de commissie uit te nodigen. 
De kosten van het zorg- en veiligheidshuis zijn in 2013 net iets hoger dan in 2012.  
De heer Van der Put vindt het beter om dit op een raadsledendag te doen. Andere commissieleden sluiten zich 
hierbij aan. 
De burgemeester zal erop aandringen dat de raadsledendag dan iets naar voren wordt gehaald. 
 
 
10. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen. 
 
11. Stukken ter kennisname  
Hierbij zijn geen vragen. 
 
12. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
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De voorzitter sluit de vergadering om  20.45 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de 
gemeente Goirle in haar vergadering van 10 januari 2013. 
 
De voorzitter,    de griffier, 
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Toezeggingen commissie AZ 
Datum Waar Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum
Wijze afdoening 

22-11-2012 Cie AZ Voorstel financiële verordening: het 
voorstel wordt aangepast naar aanleiding 
van de opmerkingen van Lijst Riel Goirle 
en een andere omissie die is aangetroffen. 

Wethouder Van 
der Heijden 

Bij raadsvoorstel Aangepast voorstel ontvangen. 

22-11-2012 Cie AZ Voorstel financiële verordening: Gekeken 
wordt of een cash-flowoverzicht haalbaar 
is. Dit wordt besproken in het audit-
comité.  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Na bespreking in audit-comité volgt raadsinformatie. 
Planning: 1e kwartaal 2013. 

22-11-2012 Cie AZ Voorstel BIZ: het intrekken van de oude 
tarieventabel wordt opgenomen in het 
raadsbesluit. 

Wethouder Van 
der Heijden 

Bij raadsvoorstel Is aangepast. 
Het voorstel onder punt 8 is als volgt gewijzigd: 
Punt 1 is komen te vervallen, omdat de tarieventabel 2012 
van toepassing blijft voor belastbare feiten die zich hebben 
voorgedaan in 2012, maar bijvoorbeeld later gefactureerd 
worden. 
Punt 2 is omgenummerd naar punt 1. De raad hoeft alleen 
te besluiten te tarieventabel 2013 vast te stellen. 

22-11-2012 Cie AZ Samenwerking / Veerkrachtig Bestuur: het 
college zorgt voor een voorzet waarover 
aansluitend aan de raadsvergadering op 
11 december wordt gesproken. 

Burgemeester Voor 11 december Volgt na collegebehandeling in vergadering van 4 december 
2012 
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17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: de kaders waarop 
risico's worden beoordeeld (volgens 
schema p.20 uit de nota), worden nog in 
beeld gebracht 

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 
22-11-2012: planning voorstel februari 2013 

17-2-2011 Cie AZ Nota weerstandsvermogen en 
risicomanagement: 
Risicobereidheidsanalyse  wordt nog 
voorgelegd  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Volgt z.s.m. na afronding controleplan 
1-9-2011: waarschijnlijk oktober 
1-12-2011: in verband met ziekte medewerkster uitgesteld, 
nadere planning volgt 
22-11-2012: planning voorstel februari 2013 

 
Datum 
commissie

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

11 
oktober 
2012 

Bij het verslag wordt meer informatie verstrekt over 
energieverbruik rioolwaterpompen.  

Wethouder 
Verhoeven 

Bij verslag  Het energieverbruik van de 
rioolwaterpompen kan 
verzameld worden. Hiervoor is 
meer tijd nodig. Het antwoord 
volgt later. 
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Datum 
commissie

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

11 
oktober 
2012 

Wethouders Verhoeven en Van Groenendaal en 
schoolbesturen gaan in gesprek over teruglopende bezoek 
Natuurmuseum. 

Wethouder 
Verhoeven 

Maart/april 2013 Maart/april 2013 Wethouder van Groenendaal zal 
dit onderwerp agenderen voor 
het eerstvolgende 
onderwijsplatform dat naar 
verwachting in maart/april 
2013 plaatsvinden (twee 
weken geleden heeft het 
laatste overleg heeft 
plaatsgevonden.) Overigens 
heeft het Natuurmuseum zelf al 
onderzoek  gedaan naar het 
teruglopende bezoek vanuit 
schoolverband. Belangrijkste 
oorzaak is dat scholen minder 
budget hebben en daarom 
kiezen voor een tweejaarlijks 
bezoek in plaats van ieder jaar 
te gaan.   
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